2013 第二十一屆 台北國際書展

專業人士參觀登記表
REGISTRATION FORM

Publishing Professional
	公司名稱
Company
	


	姓　　名
Name
	


	職　　稱
Position
	


	公司地址
Company Address
	

	聯絡電話
Tel
	
	傳 真
Fax
	

	e-mail
	

	職業類型
Type of 
Business
	( A.出版商 Publisher
( B.著作權代理 Rights Agency
( C.編輯 Editor
( D.出版公協會 Association
( E.書店通路 Distributor 
( F.印刷 Printer
( G.排版 Typesetter
( H.美編 Graphic Designer
( I.數位出版 Digital Publishing
( J.國外參觀人士 Overseas Visitors
( K.圖書館採購人員(採事先預約登記)
( L.其他 Others                                                             

	參觀目的
Purpose 
	( A.圖書採購 Book Purchasing
( B.版權洽談 Rights Negotiation
( C.尋找合作夥伴 Looking for Future Partnership
( D.參觀書展 Visiting the fair
( E.其他Others                                                                               

	備 註
Notes
	( 有意參展，請寄送2014TIBE參展資料
Interested in participating, please send 2014 TIBE Exhibitor Information
其他Others         　　　　　　　　　　　　　　　         　　　             


※ 申請方式 Way of Application：
1. 線上表格：請至書展網站（www.tibe.org.tw）下載『專業人士參觀登記表』，先行填妥
Registration on line: Download the registration form in www.tibe.org.tw , and fill in the form in advance.

2. 現場換證：請至書展 展覽一館.信義路「大會服務台」現場填妥『專業人士參觀登記表』
Receive in hall: Please fill in the registration form in Information Centre at Hall 1 (facing the Hsin-yi Entrance).
3. 專業人士資格Publishing Professional：
出版、圖書館採購人員（每個圖書館限２張）、印刷、紙業、通路、版權等，請填表兌換。
About publishing professionals: For the publishers, editors, agents, distributors or other professionals of library (max. 2 copies for each library), printing and paper productions company, rights agency please fill the registration for acquiring the passes in exhibition hall.
※ 注意事項 Notice
僅限於2013年1月30日（三）專業人士參觀日，憑『專業人士參觀登記表』及 附上二張公司名片，於展覽ㄧ館「信義路．大會服務台」換領（換證時間10:00～17:00）
The visitor Pass will be issued only on 30 Jan. 2013, the Professionals Day. Please bring the form with 2 business cards to Information Centre at Hall 1 (nearby Hsinyi Entrance) for exchange (10:00~17:00).
附名片者


不必填寫








